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Sak 1/17 Orientering til forumet

Styremøte  SfM 23.mai.2017

Status rekruttering for IMT

• Søkertallene for ulike marine studieprogrammer i Norge ble kort 

presentert på møtet. NTNU Siv. Ing. Marin teknikk har en reduksjon 

på 18% i antall førsteprioritetssøkere og kvinneandelen er samtidig 

redusert til 26% (har vært 45% i 2013). Noe som viser at 

Samarbeidsforum Marin har viktige rekrutteringsoppgaver å gjøre 

framover.
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Sak 2/17 Aktivitetsrapport 2016

Styremøte  SfM 23.mai.2017

Hovedaktiviteten i 2016 var gjennomføringen av OSR2016. 

Styret var enige om at det må skaffes en alternativ finansiering til OSR i 

framtiden slik at det blir mulig å sette i gang andre rekrutteringsaktiviteter 

ift næringens behov. Se Sak- 4/17 for flere detaljer om dette. 

Arbeidet med Havromsteknologi-boka er blitt ført videre, vil bli oversatt 

til ulike språk- i første omgang en engelsk utgave. 
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Sak 3/17 Økonomi 2016

• Hovedtyngden av kostnader ifm OSR2016

• Antall medlemsbedrifter redusert til 19

• Ny finansiering nødvendig, se sak 4/17 for flere detaljer

• Nye medlemsbedrifter fra fiskeri- og havbrukssektoren

• Maritimt kompetansesenter hos Rederiforbundet mulig 

samarbeidspartner

23.mai.2017Styremøte  SfM
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Sak 4/17 Videre finansering OSR

Forslag om å øve påtrykk på statsråden ift finansering av OSR
• Sverre Steen mente at slike henvendelser må komme fra rektoratet for å få den riktige tyngden. 

• Per Magne Einang nevnte at regjeringens Havstrategi er i tråd med OSR og dermed kan brukes i 

argumentasjonen for å skaffe nye finansieringskilder. 

• Stig Riise nevnte at det å krisemaksimere OSR sin finansiering i media, kan føre til et ekstra påtrykk 

hos myndighetene slik at midler blir fristilt. 

• Jan Berntzen foreslo at forumet etablerer en statistikk som viser hvor mange som har søkt på marin 

teknikk studiet fordi de tidligere har deltatt på OSR. Tallene kan brukes for å skaffe nye 

finansieringskilder. 

• Liv Randi Hultgreen nevnte at OSR er en viktig faktor for å bygge et positivt omdømme for bransjen. 

I tillegg kan OSR også gi en jenteeffekt som er viktig å ha i mente. Dette er et langsiktig arbeid som 

ikke bør undervurderes. 

• Per Magne Einang foreslo at det tilføyes registrering av antall jenter og gutter i selve 

påmeldingsskjemaet til OSR. Noe som vil gi oss en oversikt over jenteandelen til OSR på sikt.

• Rederiforbundet og Norsk Industri ble også nevnt som mulige samarbeidspartnere

Vedtak: Ny finansiering av OSR må skaffes tilveie så snart som mulig

23.mai.2017Styremøte  SfM
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Sak 5/17 Planlegge nytt medlemsmøte 

høsten-17. (Hvordan gjøre medlemskapet mer nyttig for medlemmene? Revisjon 

studieprogrammet.)

Vedtak:

• Nytt medlemsmøte i Samarbeidsforum Marin vil bli avviklet høsten-17 

i Uke 39 tirsdag/onsdag kl. 10-16, med felles møte med studentene i 

auditoriet fra kl.16 og med servering av pizza.

• SPU og medlemsbedriftene presentere kort i 5-10 min. hver Hva er 

utfordringene til bedriften etter 2020? med en påfølgende paneldebatt 

etterpå.

23.mai.2017Styremøte  SfM
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Sak 6/17 Eventuelt

• Navnet Samarbeidsforum Marin ble nevnt å være lite dekkende for 

forumets arbeid. Ingen nye navn på forumet ble foreslått på møtet men 

havrommet ble nevnt som viktig å inkludere. 

• Navnedebatten kan tas opp igjen på neste styremøte.

23.mai.2017Styremøte  SfM
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Takk for 

oppmerksomheten!
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